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Referat FAU-møte 30. oktober 2024 

Tilstede:  

Rektor: Ole Kristen Hægeland  

1.klasse: Elisabeth Berg 

2.klasse:  

3.klasse: Yvonne Netland 

4.klasse: Hilde Birkeland 

5.klasse: Eline Urdal og Signe Lill Risnes  

6.klasse: Kristin Mykjåland Åsen og Tonje Øvland Håverstad 

7.klasse: Tina Serverinsen Lunden og Eva Stølen 

8.klasse: Trine Vatne 

9.klasse: Veronica Birkeland 

10.klasse: Kristin Mykjåland Åsen 

  

1. Info fra Ole  

Hver klasse møter med 2 representanter.  

Det skal velges 1 leder og 1 vara (nestleder)  

Det skal velges 2 representanter til Samarbeidsutvalget  

 

 

Innkommende saker fra foreldre:   

  

1. Lage plan for arrangementer 

FAU har ansvar for å videreformidle tidligere dokumenter i forhold til arrangementer som 

julegrantenning, 17. mai etc.. Dette for å hindre rot i forhold til innkjøp og annet. Planer 

som ligger ute på hjemmesiden i forhold dugnad må oppdateres. FAU lager ny oversikt på 

neste FAU-møte. 

 

2. Vill vekst 

Foreldre savner informasjon om hva de gjør på Vill vekst og plan for hva de skal gjøre. 

Rektor bør gi en oversikt. 

 

Tilbakemelding fra rektor:  

Elevene medvirker til innhold på Vill vekst-dagene, og Vill vekst starter og avslutter dagen 

med ei samling der elevene viser «tommel opp eller tommel ned» om hvordan dagen 

er/har vært. Derfor har de heller ingen fastsatt periodeplan for innhold. De voksne på vill 

vekst har jevnlig dialog med kontaktlærere for å «spore» endringer hos elevene, og få 

også innimellom tilbakemelding fra foresatte om hvordan de opplever tilbudet og 

virkningen på elevene. Det ønsker de seg gjerne mer av.  

 

3. Natteravn 

Må tydeliggjøres at alle foreldre skal stille opp som natteravn uavhengig av om barnet går 

på ungdomsklubben. Oversikt over natteravn ligger under FAU på hjemmesiden.  
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4. Ventilasjonsanlegg i 5.-7. trinn 

Dårlig luftkvalitet, må utbedres. Elever kommer hjem med hodeverk. 

 

5. Uteleker/lekestativ 

Det som blir ødelagt og fjernes blir ikke erstattet av nytt. Ønsker flere runser, rutsjebaner 

etc. til de minste. Må inn i budsjettet. 

 

6. Rasisme og hatytringer 

Utfordring i kommunen. Ønsker foreldremøte med fokus på dette. Forvente at foreldre 

kommer. Ønske at foreldrene skal måtte gi beskjed dersom du ikke kan komme. 

 

7. Innspill i forhold til skolefoto 

Det er kommet inn ønsker fra foreldre om å ikke alle er like fornøyde med skolefoto. 

 

8. Vakter i friminutter 

Foreldre ønsker at det skal være flere voksne ute i friminuttene. Spesielt hos de yngste.  

Bedre ordning i forhold til sykdom, slik at det alltid er vakter. Dette er tatt opp før, men 

foreldre opplever ikke at det er flere ute enn før. Innspill fra barn hjemme også. 

 

9. FAU sitt innspill til kommunens budsjett 2025 og framover. 

FAU ber politikerne legge til rette for at kommunen fast tar“regningen” fra butikken 

under dugnadene foreldre og klassene gjennomfører ved julegrantenningen og 17. mai 

feiringen. Samtidig ønskes det at det investeres i bedre utstyr for å lette arbeidet. 

 

Bakgrunn for saken: 

Hvert år arrangerer 8. klasse kiosk i hallen ved julegrantenningen og 17. mai feiringen. 

Det er ikke optimalt med utstyr og det blir mye ekstra arbeid med rigging og låning av 

utstyr hos andre. Det kan være noe risikabelt om ting går i stykker og klassen må erstatte 

det. Kjøleskap til brus, pølsekoker, grill, frysedisk og diverse utstyr til kjøkkentjenesten er 

ting vi ønsker at kommunen bør ha til disposisjon til slike oppdrag. Salget disse to dagene 

er nokså likt fra år til år, men utgiftene til salget har og økt med prisveksten. Det er ulike 

ressurser tilgjengelig i de ulike klassene og det er forskjell på klassestørrelsen. En stor 

klasse får mindre utbytte ved disse salgene enn salgene til en klasse med færre elever. 

Noen klasser har ressurser til å kjøre rundt å samle på tilbud så utgiftene blir mindre, 

mens andre ikke har. Det er og et ønske fra flere å støtte lokalbutikkene, men ser da en 

større utgiftspost enn når en handler andre steder. Nå er det opp til hver klasse hva de 

gjør, men det er mye forvirringer og spørsmål til folk som har gjort det før da det ikke 

ligger en tydelig plan på arbeidet. Folk som låner ut ting føler seg forpliktet til å gjøre det 

igjen, uavhengig om de har barn i klassen. Det trengs også en klar mal på hva som må 

gjøres og skaffes. Foreldre får utgifter til kake og de siste årene har de skaffet sponsor til 

et lyn lotteri eller gitt en liten sum selv til en gevinst. Dette har gitt en betydelig større 

inntekt i tillegg til kiosksalget, men er valgfritt for klassene om de ønsker. Prisene i 

kiosken ønskes å være lave så flest mulig får råd til å kjøpe det de ønsker, samtidig så gjør 

vi dette for å tjene penger til klassekassen. 

 

Et eksempel: På julegrantenningen i 2023 var inntekten på ca. 28 600,- hvor av 10 000,- 

av disse var fra lyn lotteriet. Vi endte opp med å få gratis grøt fra Loland dette året så vi 

slapp den utgiften. 17. mai ble det en inntekt på ca. 33 100,- Her var det salg fra 



3  

  

pizzabakeren og vårruller i stedet for grill. Begge gangene ble det handlet på Joker 

Birketveit og utgiftene var 6800,- til julegrantenningen og 17 000,- til 17.mai. Dvs. at 

slaget (-lotteriet) gav en samlet sum på 11 200,- (jul) og 16 100,- (17. mai). Det er ikke 

store summen i henhold til arbeidet og med tanke på at dette skal deles på 27 elever.  

Vi vet at elevene også får 3000,- pr. elev for 17. mai, men det er samme jobb som da vi 

fikk 5000,- pr. elev for noen år siden. Vi ber derfor politikerne sette av penger i budsjettet 

til å investere i utstyr som trengs til disse arrangementene og fast betaler regningen som 

kommer fra butikken/evt. en fast sum til 17. mai og en til julegrantenningen så elevene 

får mer fortjeneste for arbeidet. FAU kan lage gode rammer og rutiner for selve arbeidet, 

med lister over hva som må handles og lure arbeidsfordelinger som deles ut til klassen 

som har ansvar. 

 

Dette vil da bidra til: 

- Mer forutsigbar jobb for klassene, uavhengig av elevtallet og foresattes ressurs 

kapasitet. 

- Vi kan støtte lokalbutikkene 

- Holde prisene på et overkommelig nivå så alle får råd til å handle  

 

Vi vil i tillegg revidere klassenes dugnads oppgaver. Det har i de senere år blitt merarbeid 

da en oppdager at klasser ønsker å selge det samme. Vi må legge det på trinnene og ha 

det litt ryddig slik som det var før. Rammene ligger jo der, men 9. klasse har jo ikke Voss 

mer f.eks. 

Samarbeidet/kommunikasjonen må forbedres mellom ungdomstrinnene.  

 

Det sies at en slik tur er frivillig og opp til klassen før oppstart, men det er likevel en 

skoletur og dermed kommunens ansvar for at det er et overkommelig arbeid.  

 

 

9. Valg av leder/nestleder  

Leder: Yvonne Netland 

Nestleder: Julie Øina 

SU- representanter: Elisabeth Berg og Yvonne Netland 

  

  
Ref. 30.10.24: Tonje Øvland Håverstad  


